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   اقتصاد کیش-     عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: دوستانی که تجربه 
سال ها حضور در شورا را دارند و بهتر از هرکسی از حد و حدود بودجه و اختیارات 
شهرداری اطلاع دارند، با کدام انگیزه اقدام به ایجاد تعهدات و دادن قول هایی می 
کنند که انجام آنها فقط در یک محله با بودجه یک منطقه شهرداری برابری می کند؟ 
حجت الاسلام عبدالرضا حیدری سراجی در نطق پیش از دستور خود در صحن 
علنی  دیروز شورای اسلامی شهر بندرعباس، اظهار کرد: در آستانه ورود به چهل 
و چهارمین سال از عمر انقلاب اسلامی لازم می دانم از دو نهاد انقلابی که با عمل 
به وظایف ذاتی خود شهد شیرین انقلاب را به مردم هرمزگان و شهر بندرعباس 
چشانیده اند تقدیر و تشکر کنم و در وهله اول، بر خود واجب می دانم از تلاش های 
ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( در یاری رسانی به زلزله زدگان و سیل زدگان 
اخیر اســتان و پس از آن جبران بخشی از خسارات وارده تشکر نموده و از از همه 
عزیزان و دست اندرکاران این نهاد انقلابی قدردانی نموده و در خواست نمایم تا 
وضعیت منازل آسیب دیده ناشی از سیل اخیر در محلات آسیب پذیر و حاشیه ای 

شهر بندرعباس را با نگاه ویژه تری دنبال نمایند.
وی افزود: همچنین از مدیران پرتلاش این نهاد انقلابی درخواست دارم با همکاری 
شهرداری بندرعباس نسبت به راه اندازی بازارچه صنایع دستی و حمایت از بانوان 

هنرمند هرمزگان اقدام عاجل نمایند.
 وی بیان کرد:  لازم می دانم در این صحن مقدس و به عنوان نماینده مردم شــهر 
بندرعباس، به سایر همکاران در شورای اسلامی شهر بندرعباس تذکر دهم، دعوت 
همگی به اتحاد و همدلی برای خدمت به مردم این شهر است و این نکته را نیز اضافه 
می کنم که اگر بارها و بارها این موارد را در جلسات خصوصی به همکاران متذکر 
نشده بودم هرگز مجبور نمی شدم در صحن شورا  به عنوان نطق این موضوعات 

را تذکر دهم.
عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس تاکیدکرد: خداوندمتعال، مردم و اصحاب 
محترم رسانه را در این صحن مقدس گواه می گیرم که امروز برای چندمین بار نسبت 
به دوری کردن از حاشیه سازی ها تذکر می دهم. از همه اعضا دعوت می کنم، شهد 
شــیرین، حضور خوب و موثر در جمع مردم محلات را با دادن وعده های پوچ و 
وعده هایی که تحقق آن از توان بودجه فعلی شهرداری خارج است، برای حاشیه 

سازی علیه سایر همکاران شورا و مجموعه شهرداری، تلخ نکنند.
 وی بیان کرد: دوستانی که تجربه سال ها حضور در شورا را دارند و بهتر از هرکسی از 
حد و حدود بودجه و اختیارات شهرداری اطلاع دارند، با کدام انگیزه اقدام به ایجاد 
تعهدات و دادن قول هایی می کنند که انجام آنها فقط در یک محله با بودجه یک 
منطقه شهرداری برابری می کند؟ به اطلاع این دسته از عزیزان می رسانم که با ایجاد 
تفرقه و اختلاف در میان اعضای شورا نه تنها نمی توانید طرح استیضاح قبلیتان را 
احیا کنید که آن را با شکست سنگین تری مواجه خواهید کرد و توصیه می کنم اگر 
دست از این حاشیه سازی ها برداشته  نشود، ناچار به بازگو کردن وقایع و اهداف 

پشت پرده هریک از این حاشیه سازی ها خواهم شد.
حیدری تاکیدکرد: اما آخرین نکته که این روزها برای پرسنل عزیز حجمی و تامین 
نیروی انسانی شهرداری نگرانی هایی را ایجاد کرده است، تصویب بودجه در صحن 
شورا است همگان اطلاع دارند که به روز شدن پرداخت حقوق پرسنل یکی از نقاط 
قوت و عمال محبوبیت نوبانی نزد پرسنل شهرداری بوده است اما  متاسفانه شاهدیم 
بودجه ۱۴۰۱ ، قصد دارد تا انتقام شکست استیضاح را از پرسنل شهرداری بندرعباس 
بگیرند و با وجود علم و اطلاع از تبدیل وضعیت حدود ۷۰۰ نفر از پرسنل و پرداخت 
سنوات بازنشستگی حدود ۳۰۰ نفر دیگر، اقدام به محدود کردن سهم حقوق پرسنل 
از منابع بودجه ای نموده و آغاز گر سال سختی برای معیشت پرسنل خواهد بود 
تا بازهم در سال آتی شاهد تاخیر در پرداخت حقوق ها و تحصن کارگران خدوم 
شهرداری و در پی آن مصاحبه های تکراری برخی افراد باشیم که خود را مدافع حق 

و حقوق کارگران نشان می دهند.
وی اظهار کرد: اگر مدافع حق و حقوق، و سفره خالی کارگران شهرداری هستید 
این گوی و این میدان، بسم ا... ، از بودجه شروع بفرمائید متاسفانه بودجه ۱۴۰۱ فقط 
معیشت پرسنل شهرداری را هدف نگرفته، بلکه به اسم زیبای نظارت، بدنبال ایجاد 
محدودیت در اجرای پروژه های عمرانی و کند کردن فرآیند خدمت رسانی به مردم 
شریف بندرعباس نیز هست، که بنده یکبار دیگر مخالفت خود را با این قبیل سنگ 
اندازی ها اعلام کرده و بازهم همکاران در شــورا را به روزهای پیش از انتخابات 
ارجاع می دهم که با شعارهای زیبا دم از وحدت و همدلی می زدید و بدنبال جلب 

آرای مردمی بودید.

عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس:

با شعارهای زیبا دم از وحدت
 و همدلی نزنید

اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان گفت: یکی از برنامه های دولت سیزدهم حل 
مشکل مسکن مردم است و در همین راستا کلنگ زنی طرح ۳۲۰ واحدی مسکن 

در منطقه پیامبر اعظم)ص( بندعباس انجام شد.
مهدی دوستی در آیین کلنگ زنی طرح ۳۲۰ واحدی مسکن در شهرک پیامبر اعظم 
)ص( بندرعباس افزود: این طرح در قالب طرح نهضت ملی مسکن انجام خواهد 
شد و براساس آسیب شناسی انجام شده سعی شده سه مشکل زیرساخت ها، کیفیت 

و سرعت اجرای طرح کاهش یابد.
استاندار هرمزگان  اظهار امیدواری کرد : با تشکیل کارگروه ها و انجام نظارت مؤثر 
توســط ناظران مســوول حوزه ساخت و ساز، این سه مشکل در شهر بندرعباس 

کاهش یابد و نباید اشتباه های گذشته تکرار شود.
دوستی بیان داشت: طرح مسکن مهر به مانند طرح های گذشته نقص ها و مشکل هایی 
داشت که باید در طرح های بعدی آن ها را جبران کرد و خانه های با کیفیت، در زمان 

مناسب و دارای زیرساخت های کافی در اختیار مردم قرار گیرد.
وی که برای آیین کلنگ زنی طرح ۳۲۰ واحدی مسکن طرح نهضت ملی مسکن 
فرهنگیان در شــهرک پیامبر اعظم )ص(بندرعباس حاضر شــده بود خطاب به 
مدیرکل های حاضر در محل، گفت: این شــهرک بســیار بی روح است و در نظر 
گرفتن فضای سبز برای طرحی که اکنون کلنگ آن به زمین زده شد اقدام خوبی است.

استاندار هرمزگان اضافه کرد: برای نما در طرح های ساختمانی و به ویژه مسکن 
فکری کنید که چالشی برای اینجاست، فناوری هم باید با اجرای طرح های چند 
میلیونی مسکن وارد حوزه ساخت بشود و این یکی از اهداف و برنامه های متولیان 

حوزه مسکن باشد.

استاندار هرمزگان:

حل مشکل مسکن مردم از برنامه های 
دولت سیزدهم است  

" آیکاوا کازوتوشــی" ) AIKAWA Kazutoshi( در 
نشســتی مشــترک با "علی رضا محمدی کرجی ران" 
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان هرمزگان، اظهارداشت: 
امیدواریــم کــه با لغــو تحریم ها مبــادلات دریایی و 
همکاری های مشترک شرکت های خصوصی ژاپن در 

این بندر از سر گرفته شود.
وی، هدف از بازدید خود از منطقه ویژه بندر شهید رجایی 
را آشنایی با ظرفیت ها و توانمندی موجود برای تحکیم و 
تقویت هرچه بیشتر سطح روابط و همکاری های دوجانبه 

دریایی بین ۲ کشور عنوان کرد.
سفیر تام الاختیار ژاپن در ایران با اشاره به روابط دوستانه و 
دیرینه ۲ کشور ادامه داد: تقویت و گسترش روابط تجاری 
با ایران بسیار مهم و حائز اهمیت است و بندر شهید رجایی 
به عنوان بندری مهم در منطقه می تواند نقش مهمی را در 

توسعه تجارت بین دو کشور ایفا نماید.  
کازوتوشی با اشــاره به بازنگری ژاپن در سیاست های 
تجهیزات بندری خود طی ســالهای گذشــته، توسعه 
دریامحــور را یکــی از مهم ترین اهداف کشــورش 
عنوان کرد و ابرازداشــت: به دنبال آن هســتیم هم راستا 
با هوشمندســازی بنادر همکاری خود را با کشورهای 

دریایی گسترش دهیم. 
وی با بیان اینکه بندر شــهید رجایی با توجه به ظرفیت 
های موجود خود می تواند زمینه ســاز حضور سرمایه 
گذاران ســایر کشورها شــود، افزود: امیدواریم با رفع 
تحریم ها فرصت همکاری مجدد بین بندر شهید رجایی 
با شرکت های خصوصی از جمله خط کشتیرانی ژاپنی 

موسوم به NVK ایجاد شود.
سفیر ژاپن درایران با اشاره به وجود فرصت های سرمایه 
گذاری معرفی شده از سوی مدیرکل بنادر و دریانوردی 
هرمزگان ابراز امیدواری کرد به عنوان سفیر ژاپن مزیت ها 
و ظرفیت های که در این نشســت به آن ها اشاره شد را 
به مسئولان اقتصادی ژاپن منتقل تا زمینه همکاری های 

بیشتر فراهم شود.
بندر شهید رجایی حلقه قوی کریدور شمال جنوب 

است 
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان نیز در این نشست 
ضمن معرفی فرصت ها و مزیت های ســرمایه گذاری 
بندر شهید رجایی اظهارداشت:۸۰ درصد از ترانزیت ایران 
از این بندر انجام می گیرد، علاوه بر این وجود تجهیزات 
مــدرن کانتینری، اتصــال به خط سراســری راه آهن، 
دسترسی به فرودگاه بین المللی بندرعباس، وجود اراضی 
قابل واگذاری برای فعالیت های پشتیبانی، صنعتی، نفتی 
و خدماتی، دسترســی به آبهای آزاد و وجود پایانه های 

اختصاصی از مهم ترین مزیت های این بندر است.
علی رضا محمدی کرجی ران با اشــاره به جایگاه بندر 

شهید رجایی به عنوان نقطه مهم کریدور شمال ـ جنوب 
تصریح کرد: سرعت در جابجایی کالا و امنیت بالا، باعث 
شده ایران به عنوان بهترین نقطه برای ترانزیت محسوب 
شود که بندر شهید رجایی به عنوان مرکز ثقل آن قلمداد 

می شود.
وی با بیان اینکه بندر شهید رجایی از نظر پهلودهی کشتی 
های بزرگ لاینــر، تجهیزات مدرن، گمرک تخصصی 
کانتینری و موضوعات دیگر بندر اول ایران محســوب 
می شــود، گفت: درحال حاضر در این بندر کشتی هایی 
بــا ۱۴ هزار TEU پهلودهی می شــود و قصد داریم در 
ترمینال جدید کشــتی هایی با ۱۸ هزار و TEU ۴۰۰ را 

پذیرش کنیم. 
ایران برای دفاع از منافع اقتصادی با دنیا خود را 

قوی تر می کند
مدیر منطقه ویژه اقتصادی بندر شهید رجایی با اشاره به 
تحریم های ظالمانه و یکطرفه آمریکا اظهارکرد: تحریم ها 
نه تنها فعالیت در بنادر را متوقف نکرد بلکه ایران با اتکا به 
دانش و توان متخصصان داخلی خود هم راستا با گسترش 
فعالیت های تجاری، توسعه زیرساخت های بندری را به 
انجام رساند که اجرای طرح توسعه بندر شهید رجایی از 

جمله این اقدامات در اوج تحریم هاست.
محمدی کرجی ران تصریح کرد: ایران همواره از منافع 
شــرکای اقتصادی خود حمایت کــرده و منافع دیگر 
کشورها را جهت تقویت همکاری های مشترک حیاتی 
و حساس می داند، لذا با تبعیت از سیاست های ابلاغی  
وزارت امور خارجه و سازمان بنادر و دریانوردی در تهران 

آماده هرگونه همکاری با کشور ژاپن هستیم. 
وی گفت: بی شک کشور ژاپن یکی از کشورهای پیشرو 
در موضوعات بندری و دریایی است و نیز به دنبال توسعه 
روابط دریایی و بندری و تقویت آموزش های دریانوردی 

با این کشور هستیم. 
 سفیر ژاپن  درایران را که سعید شعبان، رییس نمایندگی 
وزارت خارجه در بندرعباس، یاسوکو نیشیمورا )رایزن 
ســفارت( و ساتوشی ماتسوشــیتا )دبیرسوم سفارت( 
همراهــی می کردند ، بــا حضور میدانی در بخش های 
مختلف بندر شهید رجایی از نزدیک با امکانات، تجهیزات 

و فعالیت های این منطقه ویژه اقتصادی آشنا شد.
۹۴ درصد کشــتی های جهان توسط سه کشور چین، 
ژاپن و کره جنوبی ســاخته می شود. روابط دیپلماتیک 
ایران و ژاپن با بســتن یک قرارداد دوستی در سال ۱۳۰۸ 
خورشــیدی برقرار شد و تا به امروز یکی از اصلی ترین 
قلمروهای همکاری ۲ کشــور عرصــه های تجاری و 

اقتصادی دارای اهمیت ویژه بوده است.
ایران از ســال های ۲ هزار به این طرف هم نزدیک به ۱۰ 
درصد از نفت مورد نیاز ژاپن را تامین کرده اما این رقم به 
دلیل تحریم ها و مانع تراشی های آمریکا به پنج درصد 

در سال ۱۹۹۷ کاهش یافته است.
ژاپــن در مجموع به دلیل نیاز زیادی که در زمینه انرژی 
دارد به تعامل با ایران در حوزه نفت و گاز بسیار علاقه مند 
است این کشور سومین مصرف کننده و واردکننده بزرگ 
نفت در دنیا پس از آمریکا و چین، بزرگترین وارد کننده 
گاز مایع طبیعی )LNG( و دومین واردکننده بزرگ ذغال 

سنگ پس از چین است.
پسته، خرما، چای کیســه ای، زعفران، گلاب، جاجیم، 
جوراب زنانه، خیار، ترشی، انگور بی دانه و کتیرا از مهم 
ترین محصولات صادراتی ایران به ژاپن صادر اســت و 
کامپوزیت، چرخ های دوزندگی، مانیتور ال ســی دی، 
کمک فنر خودروهای سواری، توپ فوتبال و والیبال و 
مدادهای خودکار یا نوکی نیز از جمله محصولاتی است 

که از ژاپن وارد ایران می شود.

لغو تحریم ها زمینه از سرگیری مبادلات تجاری 
را با بنادر ایران فراهم می کند

سفیر ژاپن در بازدید از بندر شهید رجایی بندرعباس :

        اقتصاد کیش -   سفیر ژاپن درایران گفت: بازدید از بندر شهید رجایی و دیگر بنادر ایران زمینه همکاری های مشترک ۲ کشور ایران 
ژاپن را در حوزه دریایی و بندری تقویت کرده و امیدواریم با لغو تحریم ها زمینه حضور سرمایه گذاران و از سرگیری مبادلات تجاری با بنادر 

ایران فراهم شود.

   اقتصاد کیش-   عضو شــورای شــهر بندرعباس گفت: اگر لازم باشــد پرسنل 
شهرداری می توانند از خواسته هایشان دفاع کنند. اینکه بعضی اعضا به گونه ای دفاع 
می کنند که گویی ســهم خواهی از شــهردار داشتند این ذهنیت را در شورا بوجود 

 می آورد که گویا بدین شکل جلو رفته و ادامه داشته است. 
احمد کناری نژاد  روز گذشته  در بیست و هفتمین جلسه شورای شهر، اظهار کرد: 
چندین جلســه برای رفع دغدغه پرسنل شهرداری در زمینه حقوق و مزایا گرفته 

شده است. 
وی با بیان اینکه تکریم پرسنل شهرداری از اولویت های شورا است، افزود: اینکه 
بدون آگاهی به یکدیگر تهمت می زنیم چندان پسندیده نیست. به خصوص اگر 
از جانب یک روحانی این اتفاق بیفتد. کناری نژاد با بیان اینکه دوستان به گونه ای 
رفتار می کنند که گویی سهم خواهی شده است، مطرح کرد: اگر لازم باشد پرسنل 
شهرداری می توانند از خواسته هایشان دفاع کنند. اینکه بعضی اعضا به گونه ای دفاع 
می کنند که گویی ســهم خواهی از شــهردار داشتند این ذهنیت را در شورا بوجود 

 می آورد که گویا بدین شکل جلو رفته و ادامه داشته است.
عضو شورای شهر بندرعباس در پایان خاطرنشان کرد: بعضی دوستان لباس وحدت 
و همدلی بر تن می کنند اما بر طبل ناامیدی، اختلاف و تهمت می کوبند. توجه کنید 
که شان و جایگاه شورا را پایین نیاوریم و در جایگاه نمایندگان مردم صحبت کنیم.

عضو شورای شهر بندرعباس:

برخی با لباس وحدت  بر طبل 
نا امیدی و تهمت می کوبند

   اقتصاد کیش-  رئیس کل دادگستری استان هرمزگان از آزادسازی ۱۵ هکتار از 
نوار ساحلی شهر تاریخی لافت در جزیره قشم خبر داد. 

مجتبی قهرمانی  روز گذشته  در خصوص جزئیات این خبر اظهار کرد: این آزادسازی 
در محدوده حریم ۶۰ متری دریا در محدوده شهر تاریخی لافت و بخشی از جنگل 
های حرا جزیره قشم به طول ۲٫۵ کیلومتر و مساحت ۱۵ هکتار صورت گرفت 
که با توجه به احداث ساخت و سازهای غیرمجاز و آسیب به محیط زیست در این 
منطقه حفاظت شده، به سرعت مستحدثات غیرقانونی تخریب و سواحل و حریم 

دریا آزاد شد.
 وی با بیان اینکه مســتحدثات تخریب شــده واقع در حریم ساحل شهر تاریخی 
لافت و جنگل های حرا، شــامل دیوارچینی، پی سنگی، سازه های غیر مسقف و 
سرپوشیده بدون سکنه و سد و بند خاکی بود، تصریح کرد: آزادسازی این اراضی 
پس از شناسایی، بررسی و انجام استعلام های قانونی به دستور دادستان عمومی و 
انقلاب شهرستان قشم و با همکاری دولت، توسط اداره حفاظت از اراضی ملی، 
دولتی و اجراییات منطقه آزاد قشــم و مأمورین دریابانی و انتظامی این شهرستان 

صورت گرفت.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان همچنین با تشکر از دستگاه های دولتی که در 
تخریب مستحدثات و آزادسازی بستر و حریم دریا همکاری نموده اند، خاطر نشان 
کرد: موارد متعدد دیگری از تصرفات و ساخت و ساز های غیرمجاز نیز در سایر 
مناطق از نوار ساحلی جزیره قشم شناسایی شده است که پس از سیر مراحل قانونی، 
تکمیل روند تحقیقات و صدور دستور قضایی، بلافاصله نسبت به رفع تصرف و 

آزاد سازی آنها اقدام خواهد شد

آزادسازی ۱۵ هکتار از نوار ساحلی 
شهر تاریخی لافت در جزیره قشم

مجوزهای واگذاری اراضی هرمزگان در ۱۶ سال گذشته 
منتشر می شود

استاندار هرمزگان:

اقتصاد کیش-  اســتاندار هرمــزگان پس از تحقق گام 
نخست شــفافیت در استانداری، از انتشــار مزایده ها، 
مناقصه ها، گردش های مالی، قراردادهای منعقد شده و 
مجوزهــای حوزه های مختلف در گام بعدی این طرح 

خبر داد. 
مهدی دوســتی با اشــاره به راه اندازی سامانه شفافیت 

استانداری هرمزگان، اظهار کرد: با توجه به تاکید رییس 
جمهور بر مســئله شفافیت، گام نخست در این حوزه با 
انتشار حقوق و دستمزد کارکنان استانداری برداشته شد.

وی، توجــه مقطعی به مســئله شــفافیت را از جمله 
آسیب های این حوزه برشمرد و افزود: دامنه مسائل مالی 
در دســتگاه های دولتی بسیار فراتر از حقوق و دستمزد 

است، به همین منظور در گام دوم فرصت های اقتصادی 
قابل بهره برداری اســتان از جمله مناقصه ها و مزایده ها 
و در گام ســوم قراردادهای منعقده، گردش های مالی با 
پیمانکاران، مجوزها و موافقت های اصولی در حوزه صید 
و صیادی، گردشــگری، معادن، واگذاری اراضی و ... در 

این سامانه منتشر می شود.
اســتاندار هرمزگان، گسترش شفافیت در شهرداری ها، 
ادارت کل و دستگاه های اجرایی استان را هم مورد تأکید 
قــرار داد و گفت: تلاش کردیم به عنوان مجموعه عالی 
حاکمیتی در استان، نخستین گام را خودمان برداریم اما به 

دستگاه ها اعلام شده است این کار را شروع کنند.
مهندس دوســتی برای دومین بار طی هفته های اخیر، به 
مسئله واگذاری اراضی در سالیان گذشته اشاره و عنوان 
کرد: بنا به دستور رئیس جمهور، باید اراضی معطل مانده، 

در راستای منافع مردم به کار گرفته شود.
وی اظهــار امیــدواری کرد، تا پایان ســال جاری، تمام 
مجوزهای واگذاری اراضی در ۱۶ســال گذشته به همراه 
تاریخ صدور مجوز و پروانه بهره برداری در سامانه شفافیت 
منتشر شود. استانداری هرمزگان اواخر هفته گذشته، میزان 
حقوقی ناخالص کارکنان را بدون احتســاب اضافه کار و 

کسورات قانونی در سامانه شفافیت منتشر کرد

   اقتصاد کیش-    ســخنگوی دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: براساس 
آخرین رنگ بندی کرونایی اکنون ۱۰ شهرستان هرمزگان در وضعیت قرمز هستند.
فاطمه نوروزیان بیان داشــت: براســاس آخرین رنگ بنــدی کرونایی اکنون ۱۰ 
شهرستان هرمزگان در وضعیت قرمز هستند و شهرستان های سیریک، بشاگرد و 

بوموسی نارنجی هستند.
وی با بیان اینکه هرمزگان اکنون در اوج ششم کرونا قرار دارد و بیش از ۷۰ درصد 
تخت های بیمارستانی در برخی شهرستان های هرمزگان تکمیل شده است، اظهار 
کرد: تزریق به موقع واکسیناسیون همه رده های سنی مشمول مهترین شیوه، پایان 

موج کرونا و جلوگیری از افزایش مرگ و میرهای احتمالی است.
نوروزیان با اشاره به اینکه در آخرین روز بهمن ماه ۴ نفر دیگر بر اثر کرونا جان باختند 
و جمع جانباختگان این بیماری در هرمزگان به دو هزار و ۵۲۶ نفر رسید، اضافه کرد: 
با بستری شدن ۸۴ نفر دیگر، شمار کل بستری های کرونا در استان به ۳۲۹ نفر رسید.
وی با بیان اینکه اکنون ۵۷ نفر در بخش مراقبت های ویژه )آی. ســی. یو( بســتری 
هستند و حال ۱۱نفر از آنها وخیم است، عنوان کرد: ۸۸ درصد موارد فوتی پیک جدید 
کرونا یا اصلاً واکسن دریافت نکرده یا یک دُز دریافت کرده بودند و یا در صورت 
دریافت دُز دوم، از زمان تزریق این دُز بیش از سه ماه یا در مواردی ۶ ماه می گذشت.
سخنگوی دانشکاه علوم پزشکی استان هرمزگان در پایان با اشاره به اینکه بالا بودن 
سن، داشتن بیماری زمینه ای و مراجعه دیر هنگام به بیمارستان ها از مواردی است 
که جان مبتلایان به کرونا را به خطر می اندازد، تصریح کرد: در این پیک به نسبت 

پیک های قبلی به علت واکسیناسیون، شمار موارد فوتی کمتر است.

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

۱۰ شهر هرمزگان قرمز کرونایی شد 

جهت دریافت آخرین اخبار
 و رویدادهای کیش و منطقه به 

پایگاه خبری،تحلیلی  اقتصاد کیش 
به نشانی زیر مراجعه نمایید
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